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Abstract (en)
[origin: US4508030A] PCT No. PCT/FR82/00057 Sec. 371 Date Nov. 3, 1982 Sec. 102(e) Date Nov. 3, 1982 PCT Filed Mar. 23, 1982 PCT Pub.
No. WO82/03368 PCT Pub. Date Oct. 14, 1982.Metal binding wire twisting device. Two clamps (17, 18) are disposed to clamp and retain the wire
in the groove in a wire guide (19) close to the rotating head (1) which is associated with an abutment member (12) which stops feeding of the wire
and cutting means (13) and has a central recess (4) open in the direction towards the object (S) to be bound and into which open inclined radial
passages (2, 3) for the wire, the ends of which are twisted by rotation of the head (1) to form a twist whose configuration is imposed by the internal
configuration of the central recess (4).

Abstract (fr)
Deux pinces (17, 18) sont disposees pour serrer et tenir le fil dans la gorge du guide-fil (19) a proximite de la tete rotative (1) qui est associee a
une butee (12) d'arret du fil et a un moyen de cisaillage (13) et qui presente un degagement central (4) ouvert en direction de l'objet (S) a lier dans
lequel debouchent des passages radiaux inclines (2, 3) du fil dont les extremites sont torsadees pendant la rotation de la tete (1) pour former une
torsade dont la configuration est imposee par la configuration interieure de ce degagement central (4).
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